

---

# TONY ROMA' S MENU

[前菜](#) [沙拉](#) [湯品](#) [牛排](#) [肋排](#) [義大利麵](#) [雞肉料理](#) [漢堡](#) [三明治](#) [新鮮龍蝦與海鮮](#) [甜點](#) [兒童餐](#)

## STARTERS 前菜

### \$6.99 ONION LOAF 香酥洋蔥磚

Giant hand-cut Spanish onions, breaded, deep fried and served with our house BBQ Sauce  
酥炸豪邁手切大塊洋蔥搭配BBQ醬汁

### \$9.99 SPINACH ARTICHOKE DIP 菠菜朝鮮薊玉米脆片

Creamy spinach blended with a mix of cheese and artichoke hearts.  
Served with tortilla chips, fresh sour cream and salsa  
濃郁奶香醬汁混合菠菜、朝鮮薊、起司配上墨西哥玉米脆片，搭配酸奶醬與沙拉

### \$13.99 STEAK & MUSHROOM FLATBREAD 牛肉蕈菇薄脆餅

Crisp flatbread topped with grilled, all-natural beef tenderloin, melt Havarti cheese, crumbled blue cheese, wild mushrooms, red peppers, chives and our special bistro sauce  
酥烤長條薄脆餅皮鋪上牛腰肉、蕈菇、辣椒、細香蔥，剛出爐融化的哈瓦蒂起司(丹麥產半硬質乾起司)再撒上藍紋起司粉，搭配我們特製醬汁

### \$12.99 CHICKEN CAESAR FLATBREAD 烤雞凱薩薄脆餅

Crisp flatbread topped with grilled chicken breast, caesar dressing, Italian cheese blend, tomato pesto salad and basil  
酥烤長條薄脆餅皮鋪上烤雞胸肉、凱薩沙拉醬、義大利起司、番茄青醬沙拉與羅勒

### \$10.99 KICKIN' SHRIMP 活跳跳炸鮮蝦

Tempt your taste buds with tender shrimp fried to a crispy golden brown and tossed in a creamy sauce exploding with flavor  
軟嫩彈牙的酥炸鮮蝦搭配濃郁沾醬，酥脆口感與海島風味激發您的味蕾

### \$13.99 ROMA'S SAMPLER 招牌歡樂拼盤

A trio of appetizer- Mozzarella Sticks, Potato Skins and Buffalo Wings. Served with dipping sauces to please the whole table  
馬芝瑞拉起司條、烤馬鈴薯皮、水牛城雞翅三樣招牌點心搭配特製沾醬一同上桌絕對歡樂滿點

### \$8.99 GRILLED SHRIMP COCKTAIL 烤蝦雞尾酒

Succulent shrimp, seasoned and grilled with scampi butter, served in a bed of asian salad mixed, wasabi and smoky cocktail sauce  
和風沙拉鋪上多汁的調味燒烤鮮蝦佐鮮蝦奶油，搭配芥末與煙燻雞尾酒醬汁

### FRIED MOZZARELLA STICKS 馬芝瑞拉起司條

**\$7.99**

A golden fried favorite served with marinara sauce  
酥炸口感搭配香蒜番茄沾醬

**\$9.99 RED HOT BUFFALO WINGS 水牛城辣雞翅**

Served with celery sticks and creamy blue cheese dressing  
搭配芹菜棒與濃郁藍紋起司沾醬

**\$7.99 POTATO SKINS 烤馬鈴薯皮**

Crispy Potato Skins covered with cheese, topped with chives and bacon pieces and served with sour cream  
酥脆馬鈴薯皮鋪上細香蔥、培根、起司搭配酸奶油沾醬

**\$8.99 CARIBBEAN COCONUT SHRIMP 加勒比海椰子辣味蝦**

Hand-breaded shrimp with an island flair. Served with a homemade orange marmalade dipping sauce that is spicy and sweet  
裹上麵包粉酥炸鮮蝦搭配柑橘風味沾醬，酸酸甜甜的口感十足海島風情

---

## SALADS 沙拉

**\$15.99 ISLAND MAHI SALAD 海島風鬼頭刀沙拉**

Grilled Mahi drizzled with mojo sauce, on a bed of Asian greens, tomatoes, pineapple salsa, Italian cheese blend, macadamia nuts and cilantro, tossed in our homemade Hawaiian dressing  
和風蔬菜撒上燒烤鬼頭刀魚肉條淋上魔力醬(橄欖油爆香蒜頭、辣椒及不同辛香料有時會加入醋、檸檬或橙，略帶甜味的特殊口感。)搭配番茄、鳳梨莎莎醬、義式起司、夏威夷豆、香菜淋上夏威夷風特調醬汁

**\$14.99 CHIPOTLE CHICKEN SALAD 墨西哥辣味雞肉沙拉**

Mixed greens tossed with crisp tortilla strips, red onions, sunflower seeds, diced tomatoes Feta cheese, and sundried tomato pesto, topped off with a chipotle and garlic grilled chicken breast. Served with a cheese quesadilla and Tony's own southwest vinaigrette  
綜合鮮蔬配上墨西哥玉米脆片、紫洋蔥、葵花子、番茄丁、羊奶起司，淋上番茄青醬，最後鋪上墨西哥小辣椒及燒烤雞胸肉，搭配墨西哥起司薄餅與本店特調油醋醬一同上桌

**\$12.99 TONY'S ASIAN SALAD 和風沙拉**

Fresh chopped Asian greens tossed in our Pan Asian dressing with diced red peppers, cilantro, fried won ton noodles and topped with sesame seeds and you choice of Grilled Chicken Breast **\$12.99**, Grilled Salmon **\$15.99**, Grilled Shrimp **\$14.99**

新鮮蔬菜淋上和風醬汁(醬油調味)搭配辣椒、香菜、餛飩炒麵撒上芝麻，選擇你可以最後鋪上燒烤雞胸肉\$12.99、烤鮭魚\$15.99或是烤蝦\$14.99

## **\$17.99 TR'S TENDERLOIN & PORTOBELLO MUSHROOM SALAD 牛肉波特貝勒菇沙拉**

Grilled tenderloin tips and Portobello mushrooms with mixed greens, onions, tomato pesto, bacon and Blue cheese crumbles. Served with balsamic and red wine vinaigrette

燒烤牛腰肉、波特貝勒菇(巨型蘑菇口感介於蘑菇與香菇之間)、綜合鮮蔬、洋蔥、番茄青醬、培根撒上藍紋起司粉，搭配義大利陳年葡萄醋與紅酒醋一同上桌

## **\$7.99 BLUE CHEESE WEDGE CHOP 藍紋起司萵苣沙拉**

Chopped Iceberg lettuce with red wine vinaigrette, Blue cheese dressing, diced tomatoes with pesto, bacon, red onions and blue cheese crumbles

結球萵苣拌上紅酒醋、藍起司醬汁、青醬番茄丁、培根、紫洋蔥撒上藍起司粉

## **\$9.99 CAESAR SALAD 凱薩沙拉**

Fresh Romaine lettuce tossed in Caesar dressing and topped with grated Parmesan cheese and croutons.

Grilled Chicken \$12.99, Grilled Shrimp \$14.99

新鮮羅馬生菜撒上帕瑪森起司與麵包丁搭配凱薩沙拉醬。可加價升級成烤雞凱薩沙拉\$12.99或烤蝦凱薩沙拉\$14.99

## **\$5.49 ROMA'S CAESAR DINNER SALAD 招牌凱薩沙拉**

With Entrée \$2.99

搭配主餐加點只要\$2.99

## **\$4.99 ROMA'S DINNER SALAD 招牌沙拉**

With Entrée \$2.99

搭配主餐加點只要\$2.99

---

## **SOUPS 湯品**

### **\$2.99 BAKED POTATO SOUP 馬鈴薯濃湯**

Topped with shredded Cheddar cheese, bacon and chives.

馬鈴薯濃湯撒上巧達起司、培根、細香蔥

### **\$3.49 FRENCH ONION SOUP 法式洋蔥湯**

Savory onion and beef broth topped with Provolone and Parmesan

cheese

Bowl \$4.99 Cup \$3.49

可口洋蔥搭配牛肉高湯撒上義大利帕芙隆起司(有牽絲口感)與帕瑪森起司

碗/\$4.99 杯/\$3.49

## **\$2.99 SOUP OF THE DAY 每日例湯**

Ask you server for today's selection

Bowl \$4.49 Cup \$2.99

口味選擇請洽服務人員

碗/\$4.49 杯/\$2.99

---

## **SIGNATURE STEAKS 牛排**

Tony Roman's Signature Steak are all-natural, grain-fed beef, grilled to your liking and topped with our savory steak butter. Steak dishes are served with your choice of 2 side items. Any of our steak toppings are available on all our steaks.

牛排來源皆採用自然飼養牛隻，選擇您想要的熟度並搭配我們可口的牛排醬汁。

每份牛排餐可任選兩樣附餐。我們亦有醬料、配料加點區，可隨您口味搭配任一款牛排。

### **\$31.99 NEW YORK STRIP 紐約客牛排**

A heartier, leaner 12oz. cut of beef with its own distinctive taste. Seasoned to perfection with Tony's special seasoning

12盎司牛腰肉、口感較肋眼紮實，搭配我們的特調醬汁

### **\$32.99 RIBEYE 肋眼牛排**

Natural marbling makes this one of richest, most flavorful steak anywhere. A generous 14oz. Cut of beef

14盎司靠近牛胸布滿油花的肋肌部，相當受歡迎的口味

### **\$26.99 FILET MEDALLION 菲力牛排**

Three filet medallions with your choice of up to three gourmet toppings. Choose from: BBQ Onions, Sundried Pesto and Blue Cheese Crust, Peppercorn Sauce, Cabernet Demi Glace.

三塊厚切圓型菲力牛排，可加點配料區隨意搭配醬料與配料

### **\$1.99 STEAK TOPPINGS 配料加點區**

BBQ Onions, Sundried Pesto and Blue Cheese Crust, Peppercorn Sauce, Cabernet Demi Glace. **\$1.99**

Wild Mushrooms **\$2.99**

BBQ燒烤洋蔥、焗烤青醬藍紋起司、黑胡椒牛排醬 \$1.99

紅酒醬茸菇 \$2.99

## \$28.49 FILET MEDALLION COMBOS 菲力牛組合餐

Two perfectly prepared medallions topped with cabernet demi-glace, paired with your choice of two side items.

兩塊厚切圓形菲力牛排搭配紅酒醬，可任選兩樣附餐

**\$42.99** Lobster  
Tail  
龍蝦

**\$30.49** St. Louis  
Ribs  
聖路易斯肋排

**\$32.49** Baby Back  
Ribs  
嫩烤豬肋排

**\$32.99** Grilled  
Shrimp  
烤蝦

**\$32.99** South Miami Fried  
Shrimp  
邁阿密炸蝦

**\$32.99** Caribbean Coconut  
Shrimp  
加勒比海椰子辣味蝦

**\$32.99** Shrimp  
Scampi  
香蒜奶油蝦

**\$31.99** Grilled  
Salmon  
烤鮭魚

**\$31.99** Mahi  
Mahi

## WORLD FAMOUS RIBS 肋排

The finest pork and beef ribs, richly seasoned with select spices, slow-smoked to mouthwatering perfection.

Basted with your choice of one of our Signature Sauces: Original, Carolina Honeys, Marker's Mark Bourbon BBQ or Tony Roman's Red Hots  
精選上等豬肋與牛肋精心調味、炭火慢烤出令人垂涎的經典肋排。

我們有多款醬汁任您選擇：經典原味醬、蜂蜜燒烤醬、波本威士忌酒香燒烤醬、本店招牌辣醬

### \$16.99 THE ORIGINAL BABY BACK RIBS 經典嫩烤豬肋排

Tender, lean pork loin meat, basted with TR's Original or your choice of one of our other delicious sauces.

Half Slab \$16.99 Roma Rack \$20.99 Full Slab \$26.99

精選近腰部的嫩豬肋排，搭配我們的經典原味醬或您可選擇任一款風味醬汁。

半份 \$16.99 中等 \$20.99 整份 \$26.99

### \$32.99 BEEF SHORT RIB 牛小排

A "POUND" of braised and grilled bone in short rib served on a bed of roasted vegetables. Topped with your choice of sauce.

美味牛小排搭配燒烤蔬菜，別忘了選擇你最愛的醬汁

### \$15.49 ST. LOUIS RIBS 聖路易斯肋排

A larger, meatier cut of pork ribs with more natural marbling. Finish with the TR's Original or your choice of sauce.

Half Slab \$15.49 Roma Rack \$18.99 Full Slab \$24.99

布滿油花大份量豪邁豬肋搭配我們的經典原味醬或您可選擇任一款風味醬汁。

半份 \$15.49 中等份量 \$19.49 整份 \$25.49

### \$18.99 BOUNTIFUL BEEF RIBS 牛肋排

A plate full of big, meaty beef ribs, basted with TR's Original or your choice of sauce.

Half Slab(3 Bones) \$18.99

Roma Rack(4 Bones) \$24.99

豪邁大份量牛肋排搭配我們的經典原味醬或您可選擇任一款風味醬汁。

半份(3支) \$18.99 中等份量(4支) \$24.99

### \$25.99 STAR STUDDEN SAMPLER 歡樂綜合拼盤

A sample of Original Baby Backs, St. Louis style ribs, with Carolina Honeys, and Red Hots Sauce, and Bountiful

Beef

歡樂三拼-牛肋排、經典嫩烤豬肋排、聖路易斯肋排(搭配蜂蜜燒烤醬及招牌辣醬)

## **\$28.99** THE ULTIMATE COMBO 超級海陸組合餐

A half slab of St. Louis Ribs, a succulent skewer of grilled shrimp and quarter of BBQ chicken

半份聖路易斯肋排 + 烤蝦一串 + 1/4烤雞

## **\$20.99** ST. LOUIS RIBS 聖路易斯肋排組合套餐

Enjoy the great taste of Tony Roma's St. Louis Ribs and one of items below. Served with your choice of two sides (substitute Baby Back Ribs of Beef Ribs for \$2.00 more)

聖路易斯肋排搭配以下任一主菜，可任意選擇兩種附餐(再加\$2.00可換成嫩烤豬肋排或牛小排)

**\$20.99** BBQ  
Chicken  
BBQ烤雞

**\$22.99** South Miami Fried  
Shrimp  
邁阿密炸蝦

**\$22.99** Shrimp  
Scampi  
香蒜奶油蝦

**\$24.49** Grilled  
Salmon  
烤鮭魚

**\$22.99** Grilled Gulf  
Shrimp  
烤海蝦

**\$30.49** Filet  
Medallions  
菲力牛排

**\$42.49** Lobster  
Tail  
龍蝦

**\$22.99** Caribbean Coconut



Shrimp  
加勒比海椰子辣味蝦

## SIDES 附餐

BBQ  
Chicken  
BBQ烤雞

Cole  
Slaw  
涼拌生菜

French  
fries  
薯條

Corn on the  
cob  
玉米

Steam  
Rice  
白飯

Ranch Style  
Beans  
田園風味豆

Baked  
Potato  
烤馬鈴薯

Rice Pilaf  
土耳其式肉飯 將炒過的米和肉類、海鮮類、香料等一起烹煮

Fresh Steamed  
Broccoli  
清蒸花椰菜

Roasted Garlic Green  
Bean

## PASTA 義大利麵

### **\$18.99 RUSTIC ITALIAN SAUSAGE PASTA 茄汁義式香腸義大利寬麵**

Slow-roasted seasoned sausage tossed with roasted tomato sauce, red onion, pappardelle pasta, and Romano cheese. Smothered with melted Italian cheese and garnish with fresh Basil

義式香腸、紫洋蔥、羅馬諾羊奶起司、義大利寬麵，鋪上義式起司，烘烤後撒上新鮮羅勒

### **\$17.99 CHICKEN CAPRESE PASTA 茄汁雞肉義大利寬麵**

Grilled all-natural chicken breast smothered with fresh mozzarella atop bed of pappardelle pasta tossed with roasted Roma tomatoes, red onion, Romano cheese, fresh basil and tomato sauce

雞胸肉與莫札瑞拉起司一同烘烤，搭配番茄、洋蔥、義大利寬麵、羅馬諾羊奶起司與新鮮羅勒

### **\$17.99 CHICKEN ALFREDO FLORENTINE 白醬雞肉義大利寬扁麵**

Grilled chicken breast, sun-dried tomatoes and baby spinach tossed in a lemon alfredo sauce and served over linguine. Topped with Romano cheese and fresh chopped parsley

烤雞胸肉、番茄、菠菜、搭配檸檬白醬撒上羅馬諾羊奶起司與鮮新巴西利

### **\$17.99 SHRIMP SCAMPI PASTA 蒜香奶油鮮蝦義大利寬扁麵**

A generous portion of shrimp lightly sautéed with garlic, fresh basil, tomato pesto, and a hint of chipotle. Served over linguine and shaved Romano cheese.

嫩煎蒜味鮮蝦、新鮮羅勒、番茄青醬、墨西哥小辣椒撒上羅馬諾羊奶起司

---

## CHICKEN 雞肉料理

### **\$16.99 BBQ 1/2 CHICKEN BBQ 烤半雞**

A juicy half chicken basted in original sauce and charbroiled. Served with French fries and coleslaw 鮮嫩多汁的烤半雞搭配我們的經典原味醬汁，附餐：薯條及涼拌生菜

### **\$17.99 MOJO CHICHEN 魔力醬烤雞**

Seasoned chicken breast seasoned with citrus and brown mustard Mojo sauce grilled to moist perfection. Topped with pineapple salad

and served with rice pilaf and fresh vegetables. 雞胸肉搭上柑橘 芥末風味魔力醬一同燒烤，撒上鳳梨莎莎醬，搭配附餐:土耳其式肉飯與新鮮蔬菜

## **\$17.99 GRILLED CHICKEN SPINACH STACK 菠菜朝鮮薊烤雞**

Two stacked chicken breasts straight from the open grill covered with a rich blend of four cheeses, artichoke heart, and creamy spinach. Served with Rice Pilaf and fresh vegetable. 兩片雞胸肉鋪上四種起司、朝鮮薊、菠菜奶油醬一同烘烤，搭配附餐:土耳其式肉飯及新鮮蔬菜

---

## **BURGERS 漢堡**

Each burger is a signature blend of all-natural 100% sirloin, grilled medium, medium-well or well-done and served with French fries, lettuce tomato, red onion and a pickle unless noted.

漢堡肉排為精選沙朗牛肉，熟度可選擇五分、七分及全熟，搭配萵苣、番茄、紫洋蔥及醃黃瓜(不添加請先告知)，每份漢堡附贈薯條一份

### **\$13.49 STEAKHOUSE BURGER 牛排漢堡**

A grilled sirloin burger topped with Cabernet-Demi-Glace., creamy Havarti cheese and rosemary bacon.

燒烤沙朗牛排淋上紅酒醬汁，搭配哈瓦蒂起司(丹麥產半硬質乾起司)與迷迭香培根

### **\$11.99 ROMA BURGAR 招牌漢堡**

The hero of hearty and delicious. Our classic all beef burgers, loaded with cheddar cheese, shredded lettuce, sliced tomatoes, red onion and pickles.

我們的經典牛肉漢堡鋪滿巧達起司、萵苣、番茄切片、紫洋蔥、酸黃瓜

### **\$13.49 CAJUN ONION BURGER 紐澳良香辣漢堡**

A grilled sirloin burger topped with cheddar, Cajun-seasoned onion and spicy chipotle mustard sauce.

沙朗肉排放上巧達起司、紐奧良宗和香料粉、洋蔥、辣味芥末醬

### **\$13.49 BISTRO BURGER 經典美味漢堡**

A juicy sirloin burger topped with caramelized onions, Romano cheese, tomato pesto, and mozzarella cheese, with lettuce, pickles, and sundried tomato pesto sauce

多汁沙朗肉排鋪上炒至軟嫩焦香的洋蔥、羅馬諾羊奶起司、番茄青醬、莫札瑞拉起司、萵苣、醃黃瓜

### **\$13.99 WILD MUSHROOM HAVARTI BURGER 蕈菇哈瓦蒂起司漢堡**

A juicy sirloin burger topped with buttery Havarti cheese and sautéed wild mushrooms

多汁沙朗肉排鋪上哈瓦蒂起司極嫩煎蕈菇

## **\$13.49 SUNDRIED BLUE CHEESE BURGER 藍紋起司漢堡**

A seasoned sirloin burger topped with sun-dried tomato pesto and melted blue cheese.

精心調味沙朗肉排鋪上番茄青醬與融化的藍紋起司

## **SANDWICHES 三明治**

### **\$11.99 NOLITA DELI PANINI 義式美味帕尼尼**

Thin-sliced smoked turkey, Genoa salami, melted Havarti cheese, homemade Italian spiced pepperoncini and caper sauce piled on toasty Italian bread.

煙燻火雞肉切片、義式肉腸、哈瓦蒂起司、希臘金椒淋上酸豆醬夾進烤好的帕尼尼麵包

### **\$11.99 CHICKEN CAPRESE PANINI 雞肉卡布里沙拉帕尼尼**

Seasoned grilled all-natural chicken breast, hearty mozzarella cheese, marinated tomato slices and fresh basil nestled between slices of Italian bread and grilled to crusty perfection.

烤雞胸肉、馬芝瑞拉起司、番茄切片、新鮮羅勒夾進酥烤帕尼尼麵包

### **\$9.99 BBQ CHICKEN SANDWICH 烤雞三明治**

Slow roasted, pulled chicken cooked with Carolina Honey Sauce.

烤雞肉絲搭配蜂蜜燒烤醬

### **\$11.99 CHICKEN JACK AND BACON SANDWICH 傑克起司培根三明治**

Grilled chicken breast topped with melted Jack cheese and crisp bacon on a toasted bun. Served with tomato slices, Romaine lettuce, and red onion rings.

烤雞胸肉搭配香濃奶香傑克起司、香煎培根、番茄切片、蘿蔓生菜、紫洋蔥圈夾進熱烤小圓麵包

### **\$11.99 TURKEY CHEDDAR MELT 火雞肉巧達三明治**

Tender turkey sliced thin and piled high on Texas Toast with Cheddar cheese, bacon, tomato slices, tobacco onions, and BBQ dipping sauce.

嫩火雞肉片、巧達起司、培根、蕃茄切片、炒至軟嫩焦香的洋蔥搭配BBQ醬汁夾進厚片土司

---

## **LIVE LOBSTER & SEAFOOD 新鮮龍蝦與海鮮**

## **\$79.99 LIVE LOBSTER & RIB COMBO 新鮮龍蝦與肋排組合**

Maine lobster served with our Award Winning Baby Back Ribs.

Includes soup of the day, fresh tossed salad and a glass of our house wine.

緬因州龍蝦搭配我們的經典嫩烤豬肋排·附餐：每日例湯、沙拉及餐廳特選酒一杯

(本餐點配合龍蝦時價·價位不定期更動·點餐時可向服務人員確認價格)

## **\$20.99 GRILLED GULF SHRIMP SKEWERS 海鮮蝦串燒**

Two grilled skewers of shrimp, bell peppers and red onions, basted with scampi butter and Tony's special seasoning. Served with rice pilaf and fresh vegetables.

蒜香奶油檸檬風味鮮蝦串燒兩串搭配甜椒、紫洋蔥·附餐：土耳其式肉飯與新鮮蔬菜

## **\$41.99 ULTIMATE SEAFOOD PLATTER 豪華海鮮拼盤**

A mouth-watering lobster tail, salmon prepared your way, and a skewer of plump grilled shrimp.

令人垂涎的龍蝦、鮭魚及鮮蝦串燒

## **\$20.99 SOUTH MIAMI FRIED SHHRIMP 邁阿密炸蝦**

We hand-bread these jumbo shrimp and served them on a bed of French fries with cole-slaw, cocktail and tartar sauces.

涼拌生菜鋪上肥嫩彈牙的鮮蝦裹上麵包粉酥炸搭配雞尾酒醬與塔塔醬

## **\$19.99 TR'S FISH GRILL 招牌烤魚**

1.Choose your fish - Select fillets, served up fresh for you

魚肉選擇

Salmon \$21.99鮭魚

Mahi Mahi \$19.99鬼頭刀

2.Choose your flavor - Prepared one of four great ways

選擇料理方式

Grilled, Blackened, Pan-seared with a Sesame Crust or New Mojo-Grilled

燒烤、醬燒、撒上芝麻香煎或搭配魔力醬燒烤

3.Choose your finish - Enhanced with one of our signature toppings

選擇配料

Finadene Sauce, a local favorite

芬拿鼎醬汁(洋蔥、辣椒切碎拌入醬油、醋或檸檬汁·當地人最愛的口味)

Kickin' Sauce, a spicy mayo sauce

辣味美乃滋  
Garlic Scampi Butter  
蒜香奶油蝦  
Tomato Pesto Salad  
番茄青醬沙拉  
Pineapple Salsa  
鳳梨莎莎醬

---

## DESSERTS 甜點

### **\$9.99** DESSERT TRIO 迷你甜點三重奏

Why choose on luscious dessert when you can have three? Tony's dessert trio lets you sample three delicious mini desserts to finish your meal in grand style

還在煩惱要選擇哪樣甜點嗎? 我們特別為您獻上三樣迷你甜點組合餐, 多樣口味為您這次用餐畫下完美句點

### **\$6.99** ROMA'S COLOSSAL CHEESECAKE 招牌巨無霸起司蛋糕

A delicious piece of New York style cheesecake, topped with strawberry sauce. Big enough for two.

美味的紐約起司蛋糕(重乳酪蛋糕), 淋上草莓果醬, 我們的巨無霸蛋糕可供兩人一起享用喔

### **\$5.99** FRIED OREO COOKIES 炸OREO餅乾

Battered Oreo cookies fried to a golden brown and served with ice cream. Drizzled with chocolate syrup and dusted with powdered sugar

將敲碎的OREO餅乾炸至金黃酥脆搭配冰淇淋, 淋上巧克力糖漿再撒上一層糖粉

### **\$6.99** CHOLATE BROWWNIE SUNDA 巧克力布朗尼聖代

A warm, chewy fudge brownie topped off with vanilla ice cream, hot fudge, whipped cream, and crushed Oreo cookies

溫熱綿密的布朗尼蛋糕放上一球香草冰淇淋、鮮奶油、巧克力奶油軟糖漿, 撒上OREO碎片

### **\$3.99** MINI DESSERT 迷你甜點

The perfect finish. The perfect size.

小份量甜點, 讓您無負擔的為本次用餐畫下完美句點, 選擇如下:

Raspberry Brownie  
Royale

---

## KIDS MENU 兒童餐

Available for kids 12 and under  
12歲以下孩童適用

**\$6.99** Chicken Tenders 雞柳條

**\$7.99** Ribs 肋排

**\$5.99** Pasta 義大利麵

**\$5.99** Hamburger 漢堡

**\$6.49** Cheeseburger 起司漢堡